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Zápisnica z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Leopoldove,  

konaného dňa 12. 11. 2015 
 

 

 

Zapisovateľka:         Marieta Patajová  

 

Prítomní:   viď prezenčná listina 

 

Ospravedlnení:         Mgr. Jozef Krilek 

                                                                                       

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

11. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Leopoldove dňa 12. 11. 2015 otvorila a viedla  

primátorka Mgr. Terézia Kavuliaková (ďalej len primátorka mesta). 

 

Primátorka informovala poslancov o programe zasadnutia  (viď príloha pozvánka). 

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Program zasadnutia MZ dňa 12. 11. 2015. 

Hlasovanie: za            7 (Gergič, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (neboli prítomní Slováková, Gavorník, Hladký). 

Uznesenie bolo prijaté.                                                                                           

 

Prišla Mgr., Mgr. art. Lenka Slováková o 15,35 h. 

 

 

2. Kontrola prijatých uznesení 

- hlavná kontrolórka informovala o kontrole prijatých uznesení z 10. zasadnutia MZ, konaného dňa 

5. 10. 2015 (viď príloha č. 1). 

 

Diskusia: - 

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie: 

Správu hlavnej kontrolórky z kontroly plnenia uznesení zo zasadnutia MZ dňa 5.10.2015. 

Hlasovanie: za             8 (Gergič, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (neboli prítomní Gavorník, Hladký). 

Uznesenie bolo prijaté.                                                                                           

 

 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Primátorka mesta navrhla členov návrhovej komisie v zložení:  

Ing. Róbert Gergič 

Mgr. Renáta Miklošová 

Mgr., Mgr. art. Lenka Slováková 

 

Diskusia: - 
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Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Róbert Gergič 

                                                Mgr. Renáta Miklošová 

                                                Mgr., Mgr. art. Lenka Slováková. 

Hlasovanie: za             8 (Gergič, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (neboli prítomní Gavorník, Hladký). 

Uznesenie bolo prijaté.                                                                                           

                                                                    

Primátorka mesta určila za overovateľov zápisnice Stanislava Piovarčiho a Ing. arch. Mateja 

Jančára. 

 

Diskusia: - 

                                                      

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie: 

Určenie overovateľov zápisnice: Stanislav Piovarči 

                                                     Ing. arch. Matej Jančár.                                                  

Hlasovanie: za             8 (Gergič, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (neboli prítomní Gavorník, Hladký). 

Uznesenie bolo prijaté.                                                                                           

 

 

4. Schválenie prenájmu časti pozemku pre Detské centrum Slniečko, s. r. o.  

- informovala prednostka MsÚ (viď príloha č. 2). 

 

Stanovisko finančnej komisie: komisia odporúča MZ schváliť prenajatie časti pozemku KN-C č. 

1212/1 v k. ú. Leopoldov o výmere 140 m
2
 z dôvodu osobitného zreteľa žiadateľovi Detské centrum 

Slniečko s. r. o. za účelom zriadenia oplotenia. 

 

Diskusia: - 

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Prenájom časti pozemku KN-C č. 1212/1 v k.ú. Leopoldov o výmere 140  m2 z dôvodu osobitného 

zreteľa žiadateľovi Detské centrum Slniečko s.r.o. so sídlom Červeník, Sládkovičova 32/80 na 3 

roky s možnosťou ďalšieho predĺženia, za účelom zriadenia oplotenia súkromných detských jasiel 

za mesačné nájomné vo výške 1,- eur. 

Uvedená cena bola stanovená v nadväznosti na § 9a ods. (9) písm. c) zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle § 13 ods. (3) a ods. (6) písm. c) Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom Mesta Leopoldov a majetkom štátu, ktorý mesto užíva, ktoré schválilo 

Mestské zastupiteľstvo v Leopoldove dňa 22. 06. 2012 nariadením č. N/15/2012/1. 

Hlasovanie: za             8 (Gergič, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (neboli prítomní Gavorník, Hladký). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

 

5. Poskytnutie akcií TAVOS – zmluva o nenávratnom finančnom príspevku               

- informovala primátorka mesta (viď príloha č. 3). 

 

Prišiel doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD. o 15,50 h. 
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Stanovisko finančnej komisie: komisia odporúča MZ vziať na vedomie stanovisko spoločnosti 

TAVOS, a. s. Piešťany k predmetnej žiadosti. Komisia ďalej odporúča MZ, splnomocniť 

primátorku mesta na vedenie rokovania so spoločnosťou TAVOS, a. s.  Piešťany o navýšení 

základného imania akciovej spoločnosti, peňažným vkladom mesta Leopoldov v súlade so Zmluvou 

o poskytnutí akcií akciovej spoločnosti, prostredníctvom zvýšenia základného imania akciovej 

spoločnosti peňažným vkladom.       

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD. 

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie: 

Stanovisko k žiadosti spoločnosti TAVOS, a. s. Piešťany. 

Hlasovanie: za             9 (Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (nebol prítomný Gavorník,). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

Návrh na uznesenie – MZ odporúča: 

Primátorke mesta viesť rokovania so spoločnosťou TAVOS, a. s. Piešťany o navýšení základného 

imania akciovej spoločnosti peňažným vkladom Mesta Leopoldov v súlade so Zmluvou 

o poskytnutí akcií akciovej spoločnosti prostredníctvom zvýšenia základného imania akciovej 

spoločnosti peňažným vkladom. 

Hlasovanie: za             9 (Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (nebol prítomný Gavorník,). 

Uznesenie bolo prijaté.      

                           

         

6. Návrh na vysporiadanie majetku – SO 5.01 Predĺženie verejného vodovodu a SO 5.02 

Splašková kanalizácia – Novosedlík Real, s. r. o. 

- informovala primátorka mesta (viď príloha č. 4). 

 

Prišiel JUDr. Milan Gavorník o 16,00 h. 

 

Stanovisko finančnej komisie: komisia odporúča MZ schváliť kúpnu zmluvu so spoločnosťou 

Novosedlík Real, s. r. o. na odkúpenie stavby Obytný komplex Novopold, SO 5.01 – Predĺženie 

verejného vodovodu a SO 5.02  Splašková kanalizácia za kúpnu cenu 1,- eur vrátane DPH. Komisia 

ďalej odporúča MZ schváliť zmluvu o prevádzkovaní verejnej kanalizácie v meste Leopoldov 

a zmluvu o prevádzovaní verejného vodovodu v meste Leopoldov so spoločnosťou TAVOS, a. s. 

Piešťany. 

 

Stanovisko investičných činností, územného plánovania, výstavby a životného prostredia: komisia 

MZ navrhuje vysporiadať majetok spoločnosti Novosedlík predĺženie vodovodu a splaškovej 

kanalizácie kúpou za 1,- eur a následne odstúpiť Tavos-u. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: JUDr. Milan Gavorník, Ing. Róbert Gergič, Ing. arch. Matej Jančár, 

Stanislav Piovarči, Pavel Zlámala, Mgr., Mgr. art. Lenka Slováková, doc. PhDr. Miroslav Karaba, 

PhD. 
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Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje:  

V súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Leopoldov a s majetkom štátu, 

ktorý mesto užíva, Čl. II., § 4, bod 3. písmeno a), zmluvný prevod nehnuteľného majetku „Časť 

stavby „Obytný komplex NOVOPOLD, SO 5.01 – Predĺženie verejného vodovodu a SO 5.02 – 

Splašková kanalizácia“ od predávajúceho NOVOSEDLÍK Real s.r.o., Chotárna 41, 949 01  Nitra za 

kúpnu cenu 1,- eur. 

Hlasovanie: za             9 (Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (nebola prítomná Slováková). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje:  

Prevádzkovanie vodohospodárskeho majetku mesta SO 5.01 – Predĺženie verejného vodovodu a SO 

5.02 Splašková kanalizácia na ulici Emila Pauloviča a Jána Simonidesa v Leopoldove spoločnosťou 

TAVOS, a. s., zmluvou o prevádzkovaní na dobu neurčitú za podmienok určených v zmluve. 

Hlasovanie: za             9 (Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0 (nebola prítomná Slováková). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

 

7. Schválenie vysporiadania pozemku pod stavbou „Zriadenie chodníka pri ceste III/5132 v k. 

ú. Leopoldov 

- informovala prednostka MsÚ (viď príloha č. 5). 

 

Stanovisko finančnej komisie: komisia odporúča MZ zrušiť uznesenie č. C/38/2014/9/2 zo dňa 13. 

10. 2014. Komisia ďalej MZ odporúča v súvislosti so zabezpečením zvýšenej bezpečnosti chodcov 

v cestnej premávke prostredníctvom zriadenia verejnoprospešnej stavby – chodník pri ceste 

III/5132, od Ul. E. Pauloviča (lokalita Novopold) s ukončením pri ceste III/513, odkúpenie pozemku 

par. č. 2655/11 (reg. C) o výmere 180 m
2
, odčleneného geometrickým plánom č. 063/2015 zo dňa 

28.07.2015 od par. registra E č. 2-2612/2 k. ú. Leopoldov, odkúpenie novovytvorených pozemkov 

par. č. 2655/12 (reg. C) o výmere 1 m
2
, par. č. 2655/13 (reg. C) o výmere 1 m

2
, par. č. 2655/13 (reg. 

C) o výmere 27 m
2
 a par. č. 2655/14 (reg. C) o výmere 100 m

2
, odčlenených geometrickým plánom 

č. 064/2015 zo dňa 30. 07. 2015 za cenu 6,- eur/m
2
. 

 

Diskusia: - 

 

Návrh na uznesenie – MZ ruší:  

Uznesenie č. C/38/2014/9/2 zo dňa 13. 10. 2014 v znení: 

1. Odkúpenie pozemku parc. č. 2-2612/2, k.ú. Leopoldov, s výmerou cca. 170 m2 od Richarda 

Urminského, Čsl. Armády 33, Hlohovec, za cenu 6 eur/m2. 

Hlasovanie: za             9 (Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                        zdržali sa 0 (nebola prítomná Slováková). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje:  

V súvislosti so zabezpečením zvýšenej bezpečnosti chodcov v cestnej premávke, prostredníctvom 

zriadenia verejnoprospešnej stavby – chodník pri ceste III/5132, od Ul. E. Pauloviča (lokalita 

Novopold) s ukončením pri ceste II/513 odkúpenie pozemku parc. č. 2655/11 (reg. C) o výmere 180 

m2, odčleneného geometrickým plánom č. 063/2015 zo dňa 28. 07. 2015 od parcely registra E č. 2-
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2612/2, k.ú. Leopoldov, odkúpenie novovytvorených pozemkov parc. č. 2655/12 (reg. C) o výmere 

1 m2, parc. č. 2655/13 (reg. C) o výmere 27 m2 a parc. č. 2655/14 (reg. C) o výmere 100 m2, 

odčlenených geometrickým plánom č. 064/2015 zo dňa 30. 07. 2015 za cenu 6 eur/m2 

Hlasovanie: za             9 (Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                        zdržali sa 0 (nebola prítomná Slováková). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

 

8. Úprava rozpočtu: 

a) Informácia o rozpočtovom opatrení č. 21 zo dňa 16. 10. 2015 

- informovala prednostka MsÚ (viď príloha č. 6). 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Stanislav Piovarči. 

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie:  

Informáciu o rozpočtovom opatrení Mesta Leopoldov č. 21/2015 zo dňa 16. 10. 2015. 

Hlasovanie: za             9 (Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                        zdržali sa 0 (nebola prítomná Slováková). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

b) Informácia o rozpočtovom opatrení č. 22 zo dňa 30. 10. 2015 

- informovala prednostka MsÚ (viď príloha č. 7). 

 

Diskusia: - 

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie:  

Informáciu o rozpočtovom opatrení Mesta Leopoldov č. 22/2015 zo dňa 30. 10. 2015. 

Hlasovanie: za            10  
(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                        zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

c) Schválenie rozpočtového opatrenia č. 23 

- informovala prednostka MsÚ (viď príloha č. 8). 

 

Stanovisko finančnej komisie: komisia odporúča MZ schváliť rozpočtové opatrenie č. 23 tak ako je 

uvedené v návrhu zmeny rozpočtu k 12. 11. 2015. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Stanislav Piovarči. 

 

Primátorka mesta - navrhla znížiť prvok v programe 1: Ľudské zdroje, Podprogram 1.1: Mzdy, 

odvody, odmeny, 1.1.1. Mzda primátor o sumu vo výške 3.500 eur. Ďalej navrhla navýšiť prvok 

v programe 7: Kultúra, Podprogram 7.3: Kultúrne podujatia  o sumu 1.000 eur. 
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Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Rozpočtové opatrenie č. 23/2015: 

  

Rozpočet pred  
rozpočtovým 
opatrením v € 

Zmena 
v  
€ 

Rozpočet po 
rozpočtovo
m 
opatrení v € 

Bežné príjmy 2 824 243 1 000 2 825 243 

60. Dotácia JAVYS 0 1000 1000 

Kapitálové príjmy 16 063 0 16 063 

Príjmové finančné operácie 392 157 0 392 157 

Príjmy celkom 3 232 463 1 000 3 233 463 

 

    

Rozpočet pred  
rozpočtovým 
opatrením v € 

Zmena v  
€ 

Rozpočet po 
rozpočtovo
m 
opatrení v € 

Bežné výdavky Zdroj* 2 469 008 1 000 2 469 008 

1.1.1. Mzda primátor VZ 42 600 -3 500 39 100 

2.2.3. Rozšírenie kamerového systému VZ 0 2 500 2 500 

7.3. Kultúrne podujatia VZ 20 000 1 000 21 000 

7.3. Kultúrne podujatia IZ 0 1 000 1 000 

Kapitálové výdavky   646 074 0 646 074 

Výdavkové finančné operácie   107 847 0 107 847 

Výdavky celkom   3 222 929 0 3 223 929 

* VZ = vlastný zdroj, IZ = iné zdroje 

Hlasovanie: za            10  
(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                        zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

 

9. Rôzne: 

a) Pridelenie nájomného bytu 

- informovala Marieta Patajová (viď príloha č. 9). 

 

Stanovisko Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej politiky – komisia navrhuje 1-izbový byt č. 4 na 

Gojdičovej ul. 1141/15A v Leopoldove prideliť p. Antonovi Rafajovi (1 dieťa), bytom Šulekovská 

cesta 968/5, Leopoldov.   

Náhradníkmi sú: 

1. Katarína Podhradská s druhom Pavlom Jurigom, bytom Nádražná 525, Leopoldov. 

2. Jarmila Šurinová, bytom Štúrova 1042/55, Leopoldov. 

  

Diskusia: -  

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Pridelenie 1-izbového nájomného bytu č. 4 na Gojdičovej ul. č. 1141/15A v Leopoldove    pre p. 

Antona Rafaja, bytom Šulekovská cesta 968/5, Leopoldov, na obdobie od 15. 11. 2015 do 

31.10.2018. 
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Náhradníkmi sú: 

1. Katarína Podhradská s druhom Pavlom Jurigom, bytom Nádražná 525, Leopoldov. 

2. Jarmila Šurinová, bytom Štúrova 1042/55, Leopoldov. 

Hlasovanie: za            9  
(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                        zdržali sa 1 (Miklošová). 

Uznesenie bolo prijaté.      

 

b) Informácia o činnosti komisií 

 

Ing. Róbert Gergič informoval o činnosti Komisie investičných činností, územného plánovania, 

výstavby a životného prostredia, ktorá zasadala dňa 9. 11. 2015 (viď príloha č. 10). 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Ing. arch. Matej Jančár, Ing. Róbert Gergič, JUDr. Milan Gavorník, 

Stanislav Piovarči. 

 

Mgr., Mgr. art. Lenka Slováková informovala o činnosti Finančnej komisie, ktorá zasadala dňa      

9. 11. 2015 (viď príloha č. 11). 

 

Diskusia: -  

 

Doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD. informoval o činnosti Komisie kultúry, športu, mládeže, rodiny 

a seniorov, dotácií a komunitného plánovania, ktorá zasadala dňa 20.10.2015 (viď príloha č. 12). 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Mgr. Renáta Miklošová, doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., JUDr. Milan 

Gavorník, Ing. Róbert Gergič, Ing. arch. Matej Jančár. 

 

P. Pavel Zlámala informoval o činnosti  Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej politiky, ktorá 

zasadala 3. 11. 2015 (viď príloha č. 13). 

 

Diskusia: -  

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie:  

Informáciu o činnosti: 

a) Komisie investičných činností, územného plánovania, výstavby a životného prostredia 

prednesenú predsedom komisie Ing. Róbertom Gergičom.  

b) Finančnej komisie, prednesenú členom komisie Mgr., Mgr. Art. Lenkou Slovákovou. 

c) Komisie kultúry, športu, mládeže, rodiny a seniorov, dotácií a komunitného plánovania 

prednesenú členom komisie doc. PhDr. Jurajom Hladký, PhD. 

d) Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej politiky prednesenú predsedom komisie Pavlom 

Zlámalom. 

Hlasovanie: za            10  
(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Luhová, Miklošová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté.      
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10. Návrh rozpočtu na rok 2016  

- informovala prednostka MsÚ (viď príloha č. 14 a 15). 

 

Stanovisko finančnej komisie: komisia navrhuje k nižšie uvedeným programom a podprogramom 

návrhu rozpočtu nasledovné: 

Príjmová časť 

Nedaňové príjmy 

35. Fond opráv Rázusova ulica 

35. Fond opráv Gojdičova ulica 

FK sa zaoberala tým, akým spôsobom sa vypočítavajú príspevky do fondu opráv a či sú príspevky 

postačujúce (aktuálne je výpočet nasledovný: 0,25 EUR/m2/mesiac). Pani prednostka informovala, 

že čiastka nie je postačujúca a aktuálne sa pripravuje návrh zmeny príspevku do fondu opráv. Po 

vypracovaní návrhu bude tento prerokovaný na MZ. 

Transféry a granty 

45. Príspevok opatrovaných na opatrovateľskú službu 

Na návrh FK opraviť preklep o počte opatrovaných osôb. 

(pôvodne 6 občanov, správny údaj je 16 občanov). 

49. Dotácia na voľby 

Na návrh FK zapracovať komentár k položke, že ide o parlamentné voľby. 

 

Výdavková časť 

1.1.10 Odmeny poslancov + komisie 

Na návrh FK opraviť poslednú vetu komentáru. Nové znenie bude nasledovné: 

Mestské zastupiteľstvo zasadá spravidla 10x do roka. 

3.4.2 Pivné sety 

Na návrh FK premenovať názov podprogramu na Pivné sety (záhradné stolovacie sady). 

4.3 Odpadové vody 

Na návrh FK zapracovať informáciu rok splatenia úverov. 

Informácia od p. prednostky mesta: OTP banka – r. 2026, Primabanka – r. 2019 

FK sa zaoberala otázkou refinancovania úverov. 

FK necháva na zváženie MZ po obdržaní informacií o výške úrokovej miery. 

12.4 Nová požiarna zbrojnica 

Na základe predložených prvotných ponúk a celkovej predpokladanej výšky investície (198.000,- 

eur), FK odporúča MZ zvážiť možnosť prenájmu ponúknutých priestorov v ÚVTOS  a ÚVV bývalé 

ÚaO. 

 

12.4 Nová požiarna zbrojnica 

Primátorka mesta – uviedla, že je osobne za postavenie novej požiarnej zbrojnice. Navrhla, aby sa 

komisia investičných činností, územného plánovania, výstavby a životného prostredia zaoberala 

novou požiarnou zbrojnicou a zistila reálnu výšku investície.  

 

Doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD. – uviedol, že suma na položke požiarna zbrojnica je vysoká. 

 

Ing. Róbert Gergič – navrhol umiestniť hasičov na 1 rok do priestorov v ÚVTOS a ÚVV 

Leopoldov. Počas toho roka môže mesto zatiaľ vybudovať základnú dosku  a prípojky na výstavbu 

novej požiarnej zbrojnice čo bude suma cca 30.000,- eur. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Pavel Zlámala, Stanislav Piovarči, Ing. arch. Matej Jančár, doc. PhDr. 

Miroslav Karaba, PhD., JUDr. Milan Gavorník, Ing. Róbert Gergič, Mgr., Mgr. art. Lenka 

Slováková. 
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Poslanci sa zhodli na znížení projektu 12.4 Nová požiarna zbrojnica o 80.000,- eur a pridať ich na 

nový projekt rozpočtu Areál LTC + spolková záhrada. 

 

10.1 Základná škola 

Primátorka mesta – upozornila, že v návrhu rozpočtu na rok 2016 nie je zahrnutá dotácia z rozpočtu 

obce vo výške 40.000,- eur. Riaditeľka ZŠ požiadala v rámci originálnych kompetencií zahrnúť do 

rozpočtu mesta na rok 2016 sumu 53.000,- eur na prevádzku a údržbu ZŠ. V tejto sume sú zahrnuté 

výdavky na záujmovú činnosť detí, kde budú použité fin. prostriedky na odmeny a odvody do 

poistných fondov pre vedúcich záujmových útvarov a na nákup učebných pomôcok vo výške 

10.000,- eur a tiež výdavky spojené s dodávkou a montážou podlahových krytín na dvoch chodbách 

na prízemí ZŠ vo výške 13.000,- eur.  

 

Poslanci sa zhodli na pozvaní riaditeľky ZŠ na decembrové zasadnutie MZ. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Ing. Róbert Gergič, Mgr. Renáta Miklošová, JUDr. Milan Gavorník, Pavel 

Zlámala, Mgr., Mgr. art. Lenka Slováková, doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. PhDr. Miroslav 

Karaba, PhD., Ing. arch. Matej Jančár.  

 

 

11. Všeobecná diskusia 

Primátorka mesta odpovedala na podnety z predchádzajúceho zasadnutia MZ dňa 5. 10. 2015 (viď 

príloha č. 16). 

 

Primátorka mesta informovala: 

- momentálne prebieha na Mestskom úrade kontrola z najvyššieho kontrolného úradu, 

- 24. 11. 2015 sa bude konať územné konanie na výstavbu nového mestského úradu. 

 

JUDr. Milan Gavorník – informoval o konzultačnom stretnutí na tému „odpady a obec“. 

 

Ing. arch. Matej Jančár – upozornil na nefunkčný merač rýchlosti pri ZŠ. 

 

 

11. Záver 

Primátorka mesta Mgr. Terézia Kavuliaková ukončila 11. zasadnutie MZ a poďakovala poslancom 

za účasť. 

 

V Leopoldove dňa 18. 11. 2015 

 

Zapísala: Marieta Patajová       ..................................................... 

 

 

 

.................................................                                                  .................................................... 

        Ing. Adriana Urbanová                                                               Mgr. Terézia Kavuliaková 

          prednostka MsÚ                                                                             primátorka mesta                                                                       

 

 

..............................................                                                     ..................................................... 

       Overovateľ zápisnice                                                                     Overovateľ zápisnice 


